
Protokół  Nr XXI/2020 

z obrad XXI  sesji  Rady Miasta Rypin  w dniu 05 maja  2020 roku w Urzędzie  Miasta Rypin  pod 

przewodnictwem  p. Sławomira Malinowskiego   - Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Na stan 15 radnych w obradach sesji udział wzięło 15 radnych. 

Obecność radnych stwierdzono telefonicznie. 

Potwierdzeniem udziału radnych  w sesji jest wydruk głosowania  nad przyjęciem porządku obrad jak 

również nad  projektem uchwały.  

Sesja trwała od godz. 12 do godz. 12.35 

Porządek obrad  : 

1. Otwarcie obrad XXI sesji. 

2. Stwierdzenie  quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad . 

4. Przedstawienie  przedmiotu obrad sesji. 

5. Podjęcie  uchwały w sprawie  przedłużenia  terminów  płatności rat podatku od  

               nieruchomości wskazanym grupom  przedsiębiorców , których  płynność finansowa  uległa    

               pogorszeniu w związku  z ponoszeniem negatywnych  konsekwencji ekonomicznych z  

               powodu COVID – 19 ( projekt uchwały Nr  XXI/148/2020). 

6. Zamknięcie obrad  XXI sesji. 

 

Ad. 1 i 2 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Sławomir Malinowski otworzył  obrady XXI sesji, stwierdził  quorum. 

Udział w sesji wzięło 15 radnych.  

 

 

 



Ad.3  

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  porządek obrad sesji, a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin 15 głosami  „za” jednogłośnie przyjęła  porządek obrad. 

Protokół głosowania imiennego stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

 

Ad. 4 

Przewodniczący   Rady Miasta informował, że sesja została zwołana na wniosek  Burmistrza Miasta,  

ponieważ zachodzi pilna potrzeba podjęcia  uchwały w sprawie  przedłużenia  terminów  płatności rat 

podatku od nieruchomości wskazanym grupom  przedsiębiorców , których  płynność finansowa  uległa   

pogorszeniu w związku  z ponoszeniem negatywnych  konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID 

– 19. Następnie oddał głos p. burmistrzowi.  

Pan Burmistrz wyjaśniał, że pandemia dotknęła gospodarkę w całym kraju w różnym stopniu. Trudno 

dziś dokładnie przewidzieć, jakie będą konsekwencje. Najszybciej będzie można coś stwierdzić w 

połowie maja. Po konsultacjach z RIO proponuje podjąć uchwałę, która pozwala na pomoc 

indywidualną. W ten sposób chcemy wyjść naprzeciw lokalnym przedsiębiorcom i otworzyć szeroki 

wachlarz ulg, z których będą mogli korzystać. Treść uchwały przemyślana jest w taki sposób, aby była 

ona sprawiedliwa dla przedsiębiorców i bezpieczna dla miasta. Na tą chwilę wpłynęło 20 wniosków o 

umorzenie podatków od nieruchomości i podatku od środków transportowych.  

Pan Burmistrz dodał, że trzeba do tego tematu podejść spokojnie. Każda pomoc wiąże się ze stratami. 

W tym miejscu zaapelował do państwa radnych o zaufanie. Wyraził zdanie, że indywidualne podejście 

do podatników oraz przesunięcie rat płatności jest właściwym rozwiązaniem.  

 Wniosek  o zwołanie sesji stanowi  zał. Nr 2 do protokołu.  

 

Ad.5  

Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił  projekt uchwały  Nr XXI/148/2020 w sprawie  przedłużenia  

terminów  płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym grupom  przedsiębiorców , których  

płynność finansowa  uległa   pogorszeniu w związku  z ponoszeniem negatywnych  konsekwencji 

ekonomicznych z  powodu COVID – 19 .  



Przewodniczący Rady oddał głos p Krzysztofowi Pietrzakowi, z-cy Skarbnika Miasta Rypin, który zgłosił 

2 poprawki do projektu uchwały. Poprawki mają charakter czysto techniczny. Dotyczą zmiany tj. 

ustawy podanej w podstawie prawnej uchwały oraz zapisu dot. wejścia w życie uchwały. 

Radny Nowatkowski pytał, czy wnioski, które wpłynęły, dotyczyły odłożenia płatności, czy umorzenia 

podatków? Mamy wiedzę, jakie to będą kwoty? 

Pan Burmistrz w odpowiedzi wyjaśniał, że wnioski, które na tą chwilę wpłynęły, dotyczą częściowego 

umorzenia podatku od nieruchomości. Większość tych wniosków dotyczy firm, które nie mają 

zaległości. Aby można było umorzyć podatek, musi istnieć zaległość. Po drugie nie wszystkie te branże 

wpisują się w działalność objętą pomocą.  

Radny Pawłowski zauważył, że w piśmie Ministerstwa Finansów jest również mowa o możliwości 

całkowitego umorzenia, nie tylko przełożenia płatności? Czy w razie przedłużania się tej trudnej sytuacji 

związanej z pandemią, burmistrz będzie rozważał również możliwość całkowitego umorzenia? 

Pan burmistrz odpowiedział, że oczywiście, jednak w tych 20 wnioskach, które do tej pory wpłynęły, 

jeden dotyczy branży gastronomicznej, gdzie wiadomo, że lokal był zamknięty i spadły obroty. Nie 

wpływają natomiast wnioski od osób prowadzących działalności takie jak fryzjerstwo, czy usługi 

kosmetyczne. Być może związane jest to z tym, że osoby prowadzące taką działalność, najczęściej 

wynajmują te lokale. Wniosek może zaś złożyć osoba prowadząca taką działalność i będąca 

właścicielem lokalu. Być może osoby te korzystały z innych form pomocy, jak choćby z PUP. Są to 

sytuacje delikatne i wszystkie przypadki będzie traktować indywidualnie. Branże te będziemy wspierać.  

Przewodniczący Rady zamknął  dyskusję  poddając w/w projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi 

poprawkami  pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin 14 głosami „za„ przy 1 „przeciw” podjęła uchwałę Nr XXI/148/2020 w sprawie  

przedłużenia  terminów  płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym grupom  

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych  konsekwencji ekonomicznych z  powodu COVID – 19 . 

Uchwała  Nr XXI/148/2020 stanowi zał. nr  3 do protokołu.  

Protokół  glosowania imiennego stanowi  zał. nr  4 do protokołu. 

Pan Burmistrz korzystając z okazji opowiedział o działaniach bieżących. Podziękował radnym za kontakt 

i wsparcie. Jesteśmy na etapie przygotowywania opieki przedszkolnej dla dzieci. Wypracowaliśmy 

procedury i obecnie oczekujemy opinii sanepidu. Jako samorząd chcemy być przygotowani. W 

Przedszkolu Miejskim Nr 1 planowana jest 1 grupa – 1 dzieci, w Przedszkolu Miejskim NR 2 – 2 grupy, 



16 dzieci, w Przedszkolu Miejskim Nr 3 oraz w Niepublicznym Przedszkolu „Chatka Puchatka” opieka 

przedszkolna na razie nie będzie funkcjonować. Przy każdej grupie pracować ma 5 osobowy zespół. Na 

razie trzeba czekać, aż ilość zachorowań będzie się zmniejszała.  

Ponadto p. Burmistrz informował m. in.: 

- Przebudowa ul. Podgórnej – w dniu 28 kwietnia 2020 roku została zawarta umowa na realizację 

zadania i przekazano Wykonawcy teren budowy. Prace obejmują: rozbiórkę nawierzchni z trylinki i 

bloczków betonowych, wykonanie pieszojezdni z kostki brukowej betonowej na podbudowie 

betonowej, wykonanie obramowań z krawężników drogowych oraz regulację urządzeń uzbrojenia 

podziemnego. Wartość robót określona została na podstawie kosztorysu ofertowego na kwotę około 

115 tys. zł. Termin zakończenia zadania przewidziany jest na 28 maja 2020 r. 

- Modernizacja „Małej sali gimnastycznej” w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 przy ul. Sportowej 

– w dniu 2 kwietnia 2020 roku zawarta została umowa i przekazano Wykonawcy teren robót. Prace 

obejmują skucie tynków ścian, wykonanie nowych tynków cementowo-wapiennych, prace malarskie 

ścian i sufitu, wymianę stolarki drzwiowej, wymianę posadzki w szatni, montaż osłon na parapety i 

grzejniki. Wartość robót określona została na podstawie kosztorysu ofertowego na kwotę około 46 tys. 

zł. Termin realizacji do dnia 22 maja 2020 roku.  

- Wykonawca usuwa są usterki chodników i ścieżki rowerowej w ciągu ulicy Mławskiej. Prace powinny 

zostać zakończone do 15 maja 2020 r.   

- Budowa parkingu przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym Nr 1 – w dniu  

15 kwietnia 2020 roku została zawarta umowa na realizację zadania. Wykonawca robót, którym jest 

Avetisyan Karen będzie realizował zdanie od dnia 29 czerwca 2020 roku do dnia 28 sierpnia 2020 roku. 

Umowne wynagrodzenie kosztorysowe zostało określone na kwotę brutto 460 676,71 zł. Ostateczne 

określenie wartości przedmiotu umowy i rozliczenie robót budowlanych nastąpi po zakończeniu 

zadania kosztorysem powykonawczym wykonanym na podstawie obmiaru robót. 

- Dostawa sprzętu komputerowego z oprogramowaniem w ramach projektu Zdalna Szkoła –  w dniu 

15 kwietnia 2020 roku została zawarta umowa na realizację zadania. W ramach zadania dostarczono 

20 sztuk komputerów przenośnych wraz z oprogramowaniem biurowym i osprzętem. Wartość zadania 

wyniosła 70 000,00 zł. 

- Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej w ramach zadania pn. Przebudowa drogi 

gminnej nr 120640C ul. Brzozowej (dokumentacja) – w dniu 22 kwietnia 2020 roku została zawarta 



umowa z Wykonawcą. Termin realizacji zadania upływa 19 września 2020 roku. Wartość brutto umowy 

wynosi 29 520,00 zł. 

- Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej w ramach zadania "Przebudowa i rozbudowa 

dróg gminnych nr 120623C (ul. Polna) i nr 120603C (ul. Cicha) w Rypinie – w dniu 29 kwietna 2020 roku 

dokonano otwarcia ofert w postępowaniu. W oznaczonym terminie wpłynęło 6 ofert. Wykonawcy 

zaoferowali kwoty brutto od 104 550,00 zł do  196 800,00 zł. Obecnie trwa procedura weryfikacji ofert. 

- Budowa drogi gminnej na odcinku od ul. Gałczyńskiego do granicy Miasta Rypin – w dniu 12 maja 

2020 roku zostanie zawarta umowa na realizację zadania. Termin realizacji zadania 160 dni od dnia 

zawarcia umowy. Wartość brutto zadania 1 389 116,29 zł. 

-Rewitalizacja Parku Miejskiego przy ul. E. Orzeszkowej w Rypinie – obecnie trwa procedura weryfikacji 

najkorzystniejszej oferty. Wybór najkorzystniejszej oferty planowany jest do 15 maja 2020 roku. 

- Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej w ramach zadania "Przebudowa i rozbudowa 

ul. Sadowej (dokumentacja i wykupy) – w dniu 24 kwietnia 2020 roku ogłoszono postępowanie 

przetargowe w trybie przetargu nieograniczonego. Termin składania ofert wyznaczony został na dzień 

18 maja 2020 roku. 

- Wymiana posadzki drewnianej w ramach zadania pn. Modernizacja "Małej sali gimnastycznej" w 

Zespole Szkolno - Przedszkolnym nr 1 przy ul. Sportowej – w dniu 22 kwietnia 2020 roku ogłoszono 

postępowanie przetargowe w trybie przetargu nieograniczonego. Termin składania ofert wyznaczony 

został na dzień 11 maja 2020 roku. 

Staramy się również wykonywać prace remontowe na terenie UM, odbywają się również prace na 

terenie MOSiR. Podejmowane są próby pozyskania środków na termomodernizację budynku przy 

Miejskim Ośrodku Sportu i rekreacji. Badane są również możliwości skorzystania z funduszy 

norweskich. Mamy granty z Lokalnej Grupy Działania, m. in. na małą infrastrukturę w parku miejskim. 

Pan Burmistrz dziękował wszystkim, którzy społecznie zaangażowały się w szycie maseczek i 

kombinezonów.  

Przewodniczący również zwrócił się do mieszkańców z podziękowaniem za odpowiedzialne 

zachowanie, dzięki czemu w naszym mieście nie ma do tej pory przypadku zakażenia. Poinformował, 

że wpłynęła interpelacja od radnego Bartosza Sobierajskiego w sprawie odbioru odpadów 

segregowanych.  

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady  XXI sesji.  



 Płyta z nagraniem obrad sesji  stanowi  integralną część protokołu.  

 

Protokołowała :                                                                   Przewodniczący Rady Miasta  

Joanna Cieszyńska                                                                     Sławomir Malinowski  

 

 

 


